
L

L

Protokoll ftirt vid stvrelsesammanträde ftir Förbundet fiir Ekoparken 98 01 13

Närvarande: Richard Murray, Birgitta Bergquist, Mats Gullberg, Ame Martdng,

Peter Schantz (t o m punkt 6:2), Henrik Waldenström ( fr o m punkt 6), Bo Sweddn

och Maria Karlsson
Anmält fiirhinder: Anne Murray, lalrtaZupanc och Christer Grunder'

l. Mötets öppnande
Ordft)rande Richard Murray öppnarie mötet'

2. Dagordning
Dagordningeniastställdes efter <Jet att punkten valberedning lades till ftire punkten

ekonomi.

3. Föregående protokoll
Protokollet frå.r;- 97 -12-1 5 fastställdes

4. Valberedning
Bo Sweddn berättade om valtrercdrti;lgetis iubeie liarri tiii årsnlijtet derl 14 mars'

Styrelsen heslutade att rie sktr ulvliriii:r'a frre i sor:r gåtl tried anleclnirr5r av slYrelsetls

minsk^ling turder i 997.

S. [:lkonomi
[o'lats tr-i,-cdt(-]g ekarl-i(]Jriitr or.i; !-,rci(iii'|,ri:;Eli;: ai1 ftilslag pii lluclgc'rcn ]y,8' St','L*lserr

besltit att ftilianile ltireniirg.rl's!.ta lir rtduccratl nlecllernsavgift ur"lcler 199S: Iröreningen

Äventyranta 200 kronttr ccl, liötler::i;llrn:;pi:iri':tits t'iittttc:i' 30C! ilronor'

6. Rapporter
l) Stad och natur i balans: Senast den 31 januari ska en ftireläsare ha tillfrågats' Till
ftireläsningen ska forskarnätverk och studenter inbjudas. Richard, Peter och Maria ska

albeta vidare med {tireläsningarna/ forskamätverksmöte.

En påminneise med en kopia på planschen i A4 storlek plus foldein ska skickas ut till
de som fick det ftirsta utskicket"

Länsstyrelsen har lovat att iåna ut en bärbar dator till arbetet med litteraturdatabasen'

2) Ku,lturhuvudstadsåret: Matiaberättade hur arbetet med K'98 fortskrider'

Vinterfesten den 22 februarihar biivit flyttad till den I mars. Arne ska ta'la rned Bengt

Edlund om en text till en folder som ska kunna delas ut i samband rned vitlterfesten'

Maria ska köpa masonitskivor ftir att hunna ftista upp affischer'

3) tr[arknadsforingsplan: Maiaföredrog marknadsforingsplanen hon och Janicke

arbetat med.

4) Or dför ande konfer ens: Styrelsen beslöt att kallelsen till ordforandekonferensen

även ska innefatta kallelsen till årsrnötet.

7. Remissvar
l) Margareteborg: S§relsen beslöt att säga helt nej till bebyggelse och Richard

färdigställer ärendet.

2) Storcingsbotten: Henrik ska gå på ett möte med de inblandade parterna'

3) Ku. Förrådsbacken: Hentik driver ärendet tillsammans tned Peter' Förbundet

riOdi.. Djurgården-Lilla Viirtans miljöskyddsforenings linje vacl gäller ärenclet'

L



4) Kårhusel: Henrik och Peter ska. träfIas och arbeta med det slutgiltiga rernissvaret'

Slutsatsen åir att Förbundet motsätter sig byggandet av ett nytt kårhus i frescati'

5) Frösunclavlfr: Styretsen godkände Richards brev till Solna stad där ftirbundet

motsätter sig nya byggnader i Frösundavik.

8. Ör,riga frågor
Nacks: Ärne berättade om läget vad gäller Nitckas planer på att bygga längs Sickla

strand.
Kartor: Styrelsen beslöt att köpa en kartong svenska karlor och är'en 100 exemplar av

den i nternationella karlan.

L Näst* möte
irviisia ordinarie slyi'elsentöt<' ägil t'itiit "i:iriagel ciern I7 l-ebmari
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